
Årsmøtereferat Merdø Vel onsdag 12.juli 2023  kl. 20.00 

29  hus / hytter  var representert , totalt 41 personer.       Møtet ble ledet av styrets formann Erik Gundersen. 

Sak 1.  Godkjenning av innkalling. 

            Innkalling godkjent. 

Sak 2.  Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 

             Trine Asbøll og Knut Dahl meldte seg. 

Sak 3.  Valg av referent. 

             Anne Cathrine Stang ble valgt. 

Sak 4. Årsberetning. 

           Pkt.1  og 2 – ingen bemerkninger.     

           Pkt. 3 – renovasjon.  Referatet fra møtet med Agder Ren i høst ble gjengitt. Agder Ren skiller  ikke mellom 
dagsturister og beboere siden dunkene ikke lenger er merket for beboere på Merdø. Det skal finnes en standard om 
avstand fra kastested  fra forbrukeren.Dette kan ha noe å si for bruken av containere på Rævesand/Slaabervik  vår og 
høst. Det fremkom ønske om at Agder Ren og Skjærgårdstjenesten må kunne samarbeide. Skjærgårdstjenestens 
dunker bør komme på plass tidligere. 

           Pkt.4  - Pellebrygga. Brev fra havnefogd Rune Hvass til Vellet ble referert mht reparasjon av innerste del av 
bryggen. Det var ikke stemning for hans forslag om dugnad på dette arbeidet. Styret ble bedt om å sjekke om det 
finnes regler for tilsyn av slike brygger. 

           Pkt. 5 – Brannbua. Brannbua er pusset opp på dugnad av Ketil Søhr, Per Alexander Steinberg og Erik 
Gundersen. Vega Bygg har gitt velvillig bistand til utskifting av råtne bord og arbeidsinnsats. Ingen utgifter for Vellet. 

           Pkt. 6.  «Valen 360». Mange savner utsikten fra vestre Valen. Det er blitt nedsatt en komite for å se på om det 
kan gjøres noen tiltak der i form av dugnad. Elisabeth Drange redegjorde for komiteens tanker så langt. De ser for seg 
å blinke ut noen sektorer som kan ryddes. Komiteen ( E.Drange, Knut Dahl, Martin Hausevik og Perann Sylvia 
Stokke) vil snakke med Trond, aktuelle grunneiere og Raet. Forslag om å legge høstens dugnad som start på dette 
arbeidet. Dette blir et langsiktig prosjekt. 

Sak 5. Orientering fra styret. 

            Dette punktet ble i grunnen slått sammen med  pkt. 4. 

Sak 6. Regnskap / budsjett.                                                                                                                                                                       
Kasserer redegjorde for regnskap og budsjett som er revidert og godkjent av revisor. Ingen spørsmål. 

Sak 7.  Valg. 

Leder av valgkomiteen, Svein Just, presenterte forslag til nytt styre. 

Formann :     Erik Gundersen, ikke på valg  2022 – 2024 

 Kasserer :    Anne Cathrine Stang , gj.valg  2023 -  2025     Styremedlem:   Anne Grethe Dalane  , ny  2023 -  2025 

  Revisor  :    Trine  Asbøll ,    gj.valg     2023  - 2025             Leder av valgkomiteen   :  Svein  Just   

Sak 8. Innkomne forslag.    Ingen  innkomne forslag.                                                                                                                                                                                  
Terje Posaas Nilsen fikk en påskjønnelse fra Vellet for innsats med posten , fotballbanen m.m. gjennom mange år. 

 

Anne Cathrine Stang , referent/sign                         Trine Asbøll   , sign.                      Knut Dahl , sign.                             


